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9 května, 2024

Dr. Mike Yeadon: Cokoli, na čem je napsáno mRNA, je
navrženo tak, aby to bylo škodlivé (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/05/dr-mike-yeadon-cokoli-na-cem-je-napsano-mrna-je-navrzeno-tak-aby-to-bylo-
skodlive-video

Mike Yeadon ještě v roce 2020, než se začaly mRNA injekce
podávat, před nimi varoval. Mimo jiné upozorňoval zejména na
zásadní účinky na plodnost  – a v tomto se jeho predikce  naplňují,
neboť rekordně nízkou porodnost hlásí ve všech proočkovaných
zemích.

Další varování pak přišlo poté, co Big Pharma oznámila, že se již
chystají mRNA injekce i na mnoho dalších nemocí, včetně rakoviny. I
v nedávném rozhovoru Mike Yeadon toto varování před aplikací
mRNA produktů zopakoval…

V diskusi v pořadu „Geoff Buys Cars“ minulý měsíc řekl Dr. Mike
Yeadon, že cokoli, na čem je napsáno mRNA, bez výjimky, je
navrženo tak, aby to bylo škodlivé. „Takže neberte už žádné tyhle
zasrané injekce.“

Dr. Mike Yeadon vystudoval toxikologii, pracoval více než 30 let ve
farmaceutickém průmyslu, včetně společnosti Pfizer, a v té době (v
roce 2017) provedl největší prodej biotechnologické operace.

Nejprve byl cenzurován a poté osočován a nyní je persona non grata
za to, že říká různé věci, včetně: „Tyto covidové injekce nejsou
bezpečné.“

Když se Dr. Yeadona zeptali, nakolik je covid PsyOp, odpověděl
„Všechno.“

„V den, když Boris Johnson řekl ‚Musím vám říct, musíte zůstat
doma‘, jinými slovy, když nás zamykali – lockdown nebyl nikdy
předtím nikde k ničemu použit. Není a nebyl plánem připravenosti

https://necenzurovanapravda.cz/2024/05/dr-mike-yeadon-cokoli-na-cem-je-napsano-mrna-je-navrzeno-tak-aby-to-bylo-skodlive-video/
https://expose-news.com/2024/05/08/anything-with-mrna-is-designed-to-be-harmful/
https://drmikeyeadon.substack.com/p/statement-by-mike-yeadon
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Spojeného království na pandemii ani plánem jakékoli jiné země,“
řekl Dr. Yeadon.

Rok před covidem se skupina vědců, kteří radili Světové
zdravotnické organizaci (WHO), podívala na všechna opatření, která
by mohla být použita při epidemii, a dospěli k závěru, že žádné z
opatření, která byla později zavedena v reakci na covid, neměla být
nikdy uložena.

„Oni výslovně řekli, aby se lockdowny nezaváděly, protože by to bylo
ekonomicky, psychologicky a sociálně naprosto destruktivní,“
vysvětlil Dr. Yeadon. „Takže lockdowny nebyly v plánu žádné země,
důvodem bylo to, že jsme věděli, že by to bylo nesmyslné a
nebezpečné.“

„Když se všechny země rozhodly „uzamknout“ téměř ve stejnou
dobu, buď se rozhodly udělat stejnou šílenou věc nezávisle, nebo na
tom byla dohoda,“ dodal.

„Pokud existovala dohoda, že to uděláme, myslím, že to muselo mít
nadnárodní vliv.“ 

Dr. Yeadon neví, kdo je ten vliv, ale „na jaře 2020 jsem si byl jistý, že
došlo k nadnárodnímu spiknutí, protože nemělo smysl dělat to, co
dělali, mělo to nesmírně špatné ekonomické, psychologické a
sociologické dopady a nemohlo to být užitečné.“

Ve své profesionální funkci si byl jistý, že takzvané covidové vakcíny
poškodí lidi ještě před podáním první dávky v hromadné očkovací
kampani. První kampaň hromadného očkování na světě začala ve
Spojeném království 8. prosince 2020.

Týden předtím, 1. prosince 2020, byl spolu s Dr. Wolfgangem
Wodargem spoluautorem otevřeného dopisu Evropské lékové
agentuře (EMA). „Bohužel,“ řekl Dr. Yeadon, „v průběhu let se každá
z těchto spekulativních obav uvedených v dopise stala.“

https://expose-news.com/2021/11/03/a-2021-worldwide-vaccine-induced-pandemic-and-its-more-deadly-than-the-last-fortunately-the-solution-is-simple/
https://expose-news.com/?s=%22Wolfgang+Wodarg%22
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„Nemůžete vymyslet, řádně otestovat a poté vyrobit ve velkém žádný
produkt, natož složitý, za méně než rok,“ řekl Dr. Yeadon.

„Moje zkušenosti plus zkušenosti z klinického vývoje a nyní i z
výroby, mi ukazují, že byste to nemohli udělat za méně než pět let.
Nejde o to dát do toho víc peněz a lidí, tolik času trvá u všech kroků
– jeden po druhém – tak dlouho. Pokud je kratší, vynechali jste
některé kroky.“

Vysvětlil, že když pracoval pro Pfizer, tak pokud byla pro vývoj
nominována sloučenina, například jednoduchý stabilní krystalický
bílý prášek, tak „pokud jsme měli štěstí, byli jsme schopni testovat
naše první dobrovolníky za rok. A to bylo tehdy, když se objevil silný
tlak na to, aby to šlo rychle… To je jen získání prvních několika
dávek u 10 nebo 20 dobrovolníků.“

„Pro komplexní biologický produkt by i vývoj metod pro kontrolu
všech kroků trval déle než rok – jen metody, validace metod,“ řekl Dr.
Yeadon.

„Všechny léky, i když mají výhody, mají potenciál poškodit. Pokud
jste člověk, který by mohl mít prospěch z léku, můžete zvážit přínosy
a rizika.“

„Když mluvíme o počátcích, kdy většina lidí – mimo konkrétní
vědecké kruhy – nevěděla o potenciálních škodách covidových
injekcí, proč byste to injekčně podávali dětem, když oficiální statistiky
ukazují, že žádné z nich na covid nezemřelo?“ zeptal se doktor
Yeadon.

„Nehrozilo žádné riziko, že by děti vážně onemocněly nebo zemřou
na covid, takže vakcíny na covid neměly mít žádný potenciální
přínos.“ Očkovat děti je podle něj šílenství.

Pro ty, kteří věří, že covid je skutečný, nabízí Dr. Yeadon další
hlavolam. Pokud jste prodělali covid a uzdravili jste se, budete
imunní vůči opětovné infekci.
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„Kdyby to nebyla pravda, všichni bychom dostávali neustále
všechno,“ řekl. Matky mohou svou imunitu přenést i na své děti
prostřednictvím mateřského mléka.

„Takže, pokud někdo měl covid a uzdravil se, tradičně je to tak, že by
mu řekli – „ne, jste v pořádku, není potřeba, abyste měli vakcínu“ –
ve skutečnosti byste ji pravděpodobně neměli mít.“  řekl. „A přesto
pronásledovali každého, ať už měli covid nebo ne.“

A konečně, Dr. Yeadon použil příklad těhotných žen. „Za posledních
60 let, od skandálu s thalidomidem, farmaceutický průmysl a
lékařská komunita nikdy nevystavili těhotné ženy novým léčebným
postupům,“ řekl.

„Nikdy. Je to červená čára. Je to největší červená čára v knize
lékařské etiky.“ 

„Každý lékař to ví,“ řekl Dr. Yeadon, „a každý lékař, který
povzbuzoval těhotné ženy, aby si nechaly aplikovat „vakcínu“ proti
covidu, je absolutní břídil.“

Dr. Yeadon požádal lékaře, aby přestali být spoluviníky na trestné
činnosti (viz čas 33:52 ).

Nebyly provedeny žádné testy reprodukční toxicity pro injekce
covidu, ani před zavedením vakcíny proti covidu ani po něm. A
přesto Royal College of Obstetricians and Gynecologists (RCOG)
lhal veřejnosti,“ řekl Dr. Yeadon.

„Řekli vám, že je to nutné, bezpečné a účinné. A myslím, že by měli
hnít v Hádesu… protože očkovali desítky tisíc těhotných žen. Je to
tak zjevně bezohledně hloupé. I kdyby se nestala žádná škoda, je to
stále bezohledně hloupé. A myslím, že se stala škoda.“

RCOG stále vyzývá těhotné ženy, aby si „rezervovaly svou
nejnovější posilovací vakcínu proti covidu.“

https://encycloreader.org/r/wikipedia.php?q=Thalidomide_scandal
https://rumble.com/embed/v4mdwaz/?pub=4&start=2032
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„Škody způsobené injekcemi covidu jsou záměrné,“ řekl Dr. Yeadon.
„Bylo to předem známo a takto navrženo.“

„Každá syntetická droga obsahuje molekuly, atomy, struktury nebo
formulace, protože si je někdo vybral, aby byly v lahvičce nebo
tabletě. Každá jednotlivá věc je tam, protože se někdo rozhodl ji tam
dát,“ vysvětlil.

„A dali to tam, aby to sloužilo nějaké funkci… Všechno je tam za
nějakým účelem.“

Pokračoval:

„Když se dívám na design covid „vakcíny“, se svými zkušenostmi se virtuálně
dívám přes rameno designéra a přemýšlím: „Co jste měli na mysli, co jste zamýšleli
z těchto struktur a těchto vlastností?‘

A došel jsem k závěru, že existuje několik nezávislých a pro lidi jako já zjevných
způsobů, jak lidem ublížit. Alespoň tři samostatné zřejmé způsoby, jak to udělat…

A nemohou vzniknout náhodně, protože nejenom, že vše v syntetické medicíně
existuje na základě volby, ale …   lidé tyto věci zkoumají všemi způsoby, protože to
nejhorší, co můžete chtít, je, aby váš produkt selhat pro předvídatelnou a zjevnou
toxicitu….“

„Dalším důkazem, že to bylo úmyslné, je to, že jakmile se věci
opravdu začaly kazit, vláda to začala opravdu, opravdu tvrdě
cenzurovat,“ dodal Dr. Yeadon. „A stále to dělají.“

„Cokoli, na čem je napsáno mRNA, bez výjimky, je navrženo tak, aby bylo
škodlivé,“ řekl, „takže už neberte tyhle zasrané injekce.“

„Staví se obrovské továrny na masovou výrobu těchto produktů,“
varoval Dr. Yeadon.

„Několik zemí již oznámilo, že již uzavřely podmínky dohody o
získání další injekce. Podíval jsem se na to a je to asi 10 mRNA
injekcí na osobu,“ řekl.

Diskusi Dr. Yeadona s Geoffem Thompsonem, hostitelem v pořadu
Geoff Buys Cars, můžete sledovat níže (anglicky). Video je
nastavené tak, že začíná v místech, kde Dr. Yeadon vydává své

https://geoffbuyscars.uk/about-geoff-buys-cars/
https://geoffbuyscars.uk/
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varování.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 2 Průměrně: 5]

 
 


